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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till kultur- och demokratiminister Alice Bah Kuhnke (MP)

2017/18:478 Kulturmomsen

Vid det filmpolitiska toppmötet i Göteborg i februari hävdade Miljöpartiets 
kulturpolitiske talesperson Niclas Malmberg på fullt allvar att de som talar om 
att det finns en kulturmoms i Sverige har fel.

Utifrån detta finns bara en ”normalmoms” och den ligger på 25 procent. Allt 
annat är undantag och nu är biomomsen således återställd till normal nivå. 
Frågan som uppstår är hur regeringen ser på de övriga kulturområden som 
fortfarande erhåller 6 procents moms. Vilket är nästa område som ska 
återställas?

Med anledning av ovanstående vill jag fråga kultur- och demokratiminister 
Alice Bah Kuhnke:

1. Hur ser ministern på uttalandet om att det bara finns en normalmoms?
2. Avser ministern att vidta åtgärder för att andra kulturområden ska återfå 

det som är att ses som ”normalmoms” på 25 procent?

………………………………………

Olof Lavesson (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren

Från Riksdagsförvaltningen
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Besvaras senast
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